
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. februar 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål Ø
Den 26. oktober 2016 udtalte ministeren følgende om progressionen i ejen-
domsværdibeskatningen til Jyllands-Posten: ”Når man har et meget stort hus,
betaler man jo mere i boligskat i kroner og øre. Men ligesom vi har et progres-
sivt system på indkomstskatten, så er det også fair, at der er progression i vo-
res boligbeskatning.” Ministeren bedes redegøre for, hvorfor det med regerin-
gens nye udspil er blevet fair at afskaffe progressionen i ejendomsværdiskat-
ten?
https://jyllands-posten.dk/protected/premium/indland/ECE9110692/ganske-
faa-betaler-den-hoeje-boligskat-til-gengaeld-diskuteres-den-flittigt/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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